
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 140
Vil ministeren vurdere, om Kolding Kommunes brug af det planretlige begreb ”interesse-
zone”, der skal beskytte et kommende byudviklingsområde mod eksisterende aktiviteter
i et erhvervsområde, er i overensstemmelse med planloven, når planloven foreskriver,
at der skal lægges en konsekvenszone rundt om eksisterende erhvervsområder, med
henblik på at beskytte både virksomheder i erhvervsområdet mod ny planlægning til
miljøfølsom anvendelse i konsekvenszonen og en fremtidig miljøfølsom anvendelse i
konsekvenszonen imod miljøbelastning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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